
 

QUESTION TWO : 
 

Under Task 3, bullet 1 that reads: 
“The scenario framework should be used to generate a catalogue that provides 
examples of scenarios that can be used to validate ADS safety in Canada (see 
footnote number two).” 

 
Footnote number 2 states: 

“Bidders are encouraged to refer to Annex I when drafting their submissions.” 
 
However, we do not see Annex I in the solicitation? 

RESPONSE TWO: 
 
Reference to Annex I in the solicitation can be found as ATTACHMENT 2 TO PART 4 – RFP 
PROPOSAL ORGANIZATINO/TEMPLATES.  
 
Please note that the Footnotes found in the Statement of Work of the solicitation are 
incorrectly numbered. “Bidders are encouraged to refer to Annex I when drafting their 
submissions” should be labelled as Footnote 1 with the following Footnotes continuing the 
sequential order. 
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QUESTION NO 2 
 
Sous Tâche 3, puce 1 : 
« Le cadre de scénarios devrait être utilisé pour générer un catalogue qui fournit des 
exemples de scénarios pouvant être utilisés pour valider la sécurité de l'ADS au Canada 
(voir la note de bas de page numéro deux). 
 
La note de bas de page numéro 2 indique : 
"Les soumissionnaires sont encouragés à se référer à l'annexe I lors de la rédaction de leurs 
soumissions." 
 
Cependant, nous ne voyons pas l'annexe I dans la sollicitation ? 
 
RÉPONSE NO 2 
 
La référence à l'annexe I de l'appel d'offres se trouve sous la forme ATTACHEMENT 2 DE 
LA PARTIE 4 – DEMANDE DE PROPOSITIONS DE SCÉNARIOS – ORGANISATION DES 
PROPOSITIONS/MODÈLES 

Veuillez noter que les notes de bas de page trouvées dans l'énoncé des travaux de la 
demande de soumissions sont mal numérotées. "Les soumissionnaires sont encouragés à 
se référer à l'annexe I lors de la rédaction de leurs soumissions" doit être étiqueté comme 
note de bas de page 1 avec les autres notes de bas de page poursuivant l'ordre séquentiel. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


